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In het schooljaar 2016-2017 is op Basisschool Sint Jan een grote onderwijsverandering gestart, naar wat nu de 
brede dorpsschool St. Jan is.  
Afgelopen jaar is de verandering doorgezet met een grote stap, een besluit om over te gaan naar een continu-
rooster.   
 
De MR bestond uit: 

• Carla Pelkmans (personeel) 

• Iris van Nunen (personeel) 

• Margriet van Beek (ouder, aftredend) 

• Tanja Roovers (ouder) 

Lotte Jespers was ondersteunend lid, als vertegenwoordiger van de voorschool, en aanstaand lid.  
 
 
Het overleg is openbaar en vindt altijd plaats met Nici Schwandt, locatie directeur.  
 
De MR volgt elk jaar een cyclus van vaste onderwerpen op de agenda: 

• Schoolgids  

• Formatieplan en begroting 

• Beleidsvoornemens en Onderwijskwaliteit 

• Werkplannen en visie (Pedagogisch werkplan, zo leven wij) 

• En dit jaar ook het veranderingsproces van schooltijden. 

De MR wordt op de hoogte gebracht van de begroting en beleidsplannen, zodat het op de hoogte is van de 
hooflijnen  van het onderwijsbeleid.  
 
 

Formatieplan en begroting 
Het spanningsveld tussen inkomsten en uitgaven blijft een belangrijk gegeven. De personele lasten vormen 
altijd de grootste post op de begroting.    In 2019 is de begroting afgesloten met een klein tekort.  
In 2020 is de prognose op de begroting sluitend.   
Hierbij is ook het leerling aantal belangrijk. De prognose is een gelijk blijvend leerling aantal.  
Er is ingestemd met de begroting. 
 
Dankzij het vernieuwende onderwijsconcept was het weer mogelijk om kwalitatief goede studenten aan de St. 
Jan te binden. Deze studenten zorgden voor extra zorg voor de leerlingen en handen in de klas.  
 

Onderwijskwaliteit en kindontwikkelplan (KOP) 
De MR heeft afgelopen schooljaar stabiliteit en eenheid ervaren in het onderwijs. We zijn trots op de leer 
opbrengsten, zoals vermeld in het kwaliteitsonderzoek. Het team blijft onderzoekend naar nieuwe methoden, 
bijvoorbeeld voor Engels.  
Een aandachtspunt was het zichtbaar maken van de individuele ontwikkeling van ieder kind. Dit is gebeurd 
vanaf 2020 met het kind ontwikkelplan waarin de ontwikkelfasen van een kind visueel worden gemaakt. Dit 
wordt gebruikt in het portfolio en de gesprekscyclus. 
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Na de laatste CITO toetsen wordt een analyse gemaakt van de gevolgen van het thuisonderwijs op de 
leerontwikkeling. Dit is ondanks de snelle opstart van het thuisonderwijs en de kwaliteit, voor elk kind 
verschillend.  
Na een aantal jaar positieve ervaringen met de IEP toets in groep 8, welke minder intensief is dan de CITO en 
een goed beeld geeft van de ontwikkeling, is er toestemming van Delta onderwijs, om hiermee dit schooljaar 
voor het Delta onderwijs een pilot te gaan draaien vanaf groep 4. De MR volgt deze ervaringen. 
 

Schoolpoort en communicatie 
Dit schooljaar is de communicatie via schoolpoort consequent door gevoerd.  
Er zijn eerder alternatieve communicatie middelen onderzocht en overwogen. Vanwege de potentie van 
schoolpoort is er voor gekozen om deze consequent te gaan gebruiken.   
 

Onderzoek naar passende schooltijden 
Dit schooljaar is er binnen de MR veel aandacht uit gegaan naar het onderzoeksproces naar passende 
schooltijden.   
stond voor de MR in het teken van passende schooltijden. Na de eerste informatie avond is er gestart met een 
regie groep. Hieruit kwam een pilot voort, waarin kennis kon worden gemaakt met een 5-gelijke dagen model. 
Na deze pilot is een enquête gehouden, over de ervaringen met dit model. Op basis van de uitslag van de 
enquête en een noodzakelijke uur berekening, heeft het onderwijs team een plan geschreven om over te gaan 
naar een continu rooster met 5 gelijke dagen.  
De wens van een aanzienlijk deel van de ouders en kinderen voor een korte woensdag bleek niet haalbaar 
vanwege een combinatie van wettelijke uur normen en onderwijs ambities.  
In de peiling van de MR onder ouders bleek een duidelijke meerderheid van de ouders voor de verandering 
naar een continu rooster. De oudergeleding heeft om die reden ingestemd.  
Een aandachtspunt hierbij is een kloppende uur berekening. Deze is afgelopen schooljaar niet zorgvuldig 
bekeken, waardoor hierin voor groep 8 een klein tekort bestaat, en er komend schooljaar gekozen is voor een 
minimum aantal studiedagen. De komende jaren wordt met het goedkeuren van de jaarkalender extra 
aandacht besteed aan het aantal lessen uren per schooljaar.  
 
Conclusie MR 
 
Vanuit de MR kunnen we trots zijn dat er een gemotiveerd team keihard werkt, ook in de periode van 
thuisonderwijs, de kinderen met plezier naar school gaan, de school financieel gezond is en steeds meer 
kinderen de Sint Jan weten te vinden.  
Elk jaar een klein stapje groter en beter, dus volop vertrouwen in het komende jaar! 
 
Margriet van Beek heeft de Mr-periode afgesloten en stopt als voorzitter. 
Nieuw lid en voorzitter is Lotte Jespers. Veel succes in de nieuwe samenstelling! 
 
Contact 
Mochten er vragen/opmerkingen zijn voor de MR dan kunnen jullie altijd de boven genoemde personen 
aanspreken of mailen naar mr@stjanoosteind.nl. 
 
Belangrijk om te melden is dat de agenda en de verslagen ook altijd op de website zijn terug te vinden. 


